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Medische Urgentiegroepen – Regio Zottegem

De reglementering met betrekking tot de spreiding van
de MUG-diensten bepaalt dat, per administratief
arrondissement met minder dan 350.000 inwoners, één
MUG-dienst (Medische Urgentiegroep) kan worden
erkend. Ingevolge die maatregel is de regio Zottegem,
die aan de grens ligt van drie verschillende arrondisse-
menten (Aalst, Oudenaarde en Gent), ongeveer
120.000 inwoners telt, over geen snelle verbindingswe-
gen beschikt en op vrij grote afstand ligt van de dichts-
bijzijnde andere ziekenhuizen (meer dan 25 km van
Aalst en Gent), verstoken van snelle en adequate medi-
sche spoedinterventies.

Waarom krijgen de inwoners van deze regio geen
gelijkwaardige garanties inzake dringende geneeskun-
dige hulpverlening met die van andere regio's in Vlaan-
deren ?

Werd door de administratie Gezondheidszorg van de
Vlaamse Gemeenschap al een onderzoek ingesteld
naar de noodzaak van de erkenning van een MUG-
dienst in Zottegem en, in bevestigend geval, wat was
het resultaat van dit onderzoek ?

Waarom wordt, in afwachting van een eventuele aan-
passing van de spreiding van de MUG-diensten, de
vroeger goed functionerende MUG-dienst van het AZ
Sint-Elisabeth in Zottegem, die aan alle wettelijke nor-
men voldoet, niet opnieuw ingeschakeld in het bestaan-
de net ?

Antwoord

Door het koninklijk besluit van 11 april 1995 werden
programmatiecriteria voor de MUG-functie uitgevaar-
digd door de federale overheid. E r k e n n i n g s n o r m e n
voor de MUG-functie en voor de spoedgevallendienst
zijn er echter tot op heden nog niet verschenen. Na het
verschijnen van deze erkenningsnormen zal de Vlaam-
se Gemeenschap overgaan tot de toewijzing en erken-
ning van de MUG-functies en van de spoedgevallen-
diensten.

Pas dan zal globaal kunnen worden beoordeeld of een
goede spreiding en een goede dekking van het grond-
gebied kan worden bereikt. Mocht dit niet het geval
zijn, dan zal in overleg met de federale overheid
gezocht worden, hetzij naar specifieke oplossingen, het-
zij naar een bijsturing van de spreidingsnormen.

Wat de huidige problemen in verband met de inschake-
ling van de MUG van het Sint-Elisabethziekenhuis te
Zottegem in de dienst 100 betreft, verwijs ik het parle-
mentslid naar de federale overheid die ter zake
bevoegd is.


